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BESLUITENLIJST Districtelijk Veiligheidsoverleg Twente openbaar (concept) 
 

Datum  9 juli 2018 

Tijdstip 09.50 – 11.45 uur  

Voorzitter S. Schelberg  

Locatie Meldkamer Hengelo, Demmersweg 55 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  S. Schelberg, A. Gerritsen, R. Welten, J. Joosten, G.J. Kok, A. Raven, S. Schelberg, E. Nauta,  Th. 

Schouten, C. Kroon, W. Haverkamp, A. van der Kolk, H. Robben, H. Meuleman, S. Wevers, J. 

Eshuis, S. Kuks, P. Hagenaars, M. Koenders, J. Knol, J. Lucas,, P. Miltenburg, E. Klopman, E. 

Evers, S. Dinsbach, J. aan de Stegge, B. Beens 
 

Afwezig  O. van Veldhuizen, A. Hofland, G.J. Kok , J. Slot, B. Lutje Wagelaar, P. Hagenaars, V. Smink 

NR Onderwerp  

A Opening 

De voorzitter opent de vergadering en noemt de afwezigen. Dhr. Lutje Wagelaar is nog steeds 

herstellende van een motorongeluk. Dhr. Hagenaars heeft een nieuwe functie en zijn opvolger 

zal de volgende vergadering voorgesteld worden. Dhr. Beens wordt welkom geheten als 

vervanger van dhr. Hofland.  

 

B Mededelingen 

2. Districtchef politie 

Dhr. Miltenburg deelt mede dat mevrouw Karlijn Baalman m.i.v. 20 augustus de nieuwe 

districtchef Twente is.  

Tevens voert de politie vanaf vandaag acties (oa minder bekeuren lichte overtredingen) t.b.v. 

een betere cao. 

 

Mevr. Raven deelt mede dat de pilot streettriage is gehonoreerd en van start gaat in de 

avonduren. Dit betekent dat de gemeente verantwoordelijk blijft voor een goede opvang in 

de overige/reguliere uren. Daarmee is de wethouder in positie. Het is belangrijk dat de 

gemeenten/de wethouders dit beseffen. 

 

C Verslagen 

1. (concept) Besluitenlijst DVO 23 april 2018 openbaar deel 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

 

D Ingekomen stukken - nvt  

E Ter besluitvorming/ter bespreking  

1. Veiligheidsstrategie ON 2019-2022  

Dhr. Welten geeft een korte inleiding van de aanloop naar het ontstaan van de 

veiligheidsstrategie met prioriteiten die lokaal of districtelijk niet alleen opgepakt kunnen 

worden. Kennisdeling, doorontwikkeling of bovenregionale ketenpartners zijn tevens 

relevant. Na 2018 is een nieuwe strategie nodig en daarom ligt het voorstel voor de strategie 

2019-2022 voor. 

Een viertal thema’s wordt voorgesteld. 

 

 



    
 

 
2 PAGINA 

- Kwetsbare personen: weliswaar een deels aflopend thema, maar de focus komt dan te 

liggen op aandacht voor jeugd/jongeren die (snel) doorgroeien naar criminaliteit. 

- Ondermijning: dit onderwerp behoeft geen nadere toelichting 

- Informatievoorziening: een extra aandachtspunt is privacy en AVG. Desondanks is het 

zaak om binnen de grenzen optimaal gebruik te maken van 

informatievoorziening/intelligence. 

- Verkenning cybercrime: het gaat hier in eerste instantie om een verkenning, tevens kan 

gedacht worden aan een kraamkamer. Dit onderwerp verdient het om stevig op te 

pakken op eenheidsniveau. 

 

Dhr. Schouten mist bij het thema informatievoorziening aandacht voor het onderwerp 

privacy. In zijn optiek gaat het maatschappelijk belang soms voor en verdient het de voorkeur 

om wel informatie te (kunnen) delen. 

Volgens dhr. Welten zit dit onderdeel er wel in. Dhr. Miltenburg bevestigt dit. Er is bewust 

gekozen om dit op te nemen, zodat legitiem gedeeld kan worden. 

Mevr. Raven ziet voor ondermijning graag voldoende capaciteit ingezet worden door de 

politie.  

Dhr. Welten kan deze opmerking alleen maar bevestigen. Er moet een goed gedeelde balans 

zijn en hij ziet het bestuur niet als sheriff. 

Dhr. Miltenburg geeft aan dat het niet wenselijk is als alleen het bestuur naar voren wordt 

geschoven. De integraliteit vraagt om een gesloten front. De vraag over politie-inzet bij 

ondermijning is natuurlijk actueel. Inzet staat buiten kijf. Aan de andere kant heeft het ook te 

maken met het maken van keuzes en gevolgen voor andere aandachtsgebieden.  

Mevr. Kroon is het eens met de achterliggende gedachte van ‘lokaal, tenzij’. Wel benadrukt zij 

voor ondermijning een stevige regionale aanpak. Ook baart het haar zorgen dat de regionaal 

projectleider weg is. Hoe nu verder en hoe blijven de bestuurders op de hoogte? 

Dhr. Gerritsen reageert hier op door aan te geven dat het thema door de projectleider goed 

op de kaart is gezet (in en voor Twente). Hij beaamt de kracht van de regionale aanpak. Het is 

nu zaak het meer en meer operationeel te maken. Na de zomervakantie wordt er meer 

bekend over eventuele opvolging van de projectleider, een functie die destijds al als tijdelijk is 

aangemerkt. 

Mevr. Nauta vindt het thema informatievoorziening nog te algemeen. Zij ziet het graag wat 

concreter. 

Dhr. Welten merkt dat we ook ambtelijk tegen grenzen aanlopen. Denk aan infodeling met 

zorgpartners. Het gevoel is dat er meer mogelijk is en de vraag is hoe het slim en snel aan te 

pakken. 

Mevr. Van Heek geeft nog aan dat er op het gebied van informatievoorziening/intelligence 

pilots in Enschede en Nijmegen draaien en dat die ervaringen uiteraard worden gedeeld. 

Concluderend kan het voorgestelde van de Veiligheidsstrategie door. 

 

2. Voorstel pilot Mijnbuur  

Dhr. Robben licht het voorstel toe en de ontstaansgeschiedenis tot aan de keuze vorig jaar 

voor Burgernet tot en met 2019. Er is daarna geëxperimenteerd met alternatieven waaronder 

Mijnbuur. Het experimenteren kan nu via een pilot uitgebreid worden. Een aantal bestaande 
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whatsappgroepen zullen dan gevraagd worden om Mijnbuur te gaan testen. Zo wordt er 

ervaring opgedaan met het element multi-channel en kan er een link komen naar de politie. 

In feite zijn er 3 keuzes: als Twente meedoen, voorthobbelen met Burgernet of kijken wat de 

markt brengt. Het is de vurige wens van dhr. Robben om deze pilot als Twente te gaan testen. 

Samengevat is de reactie dat alleen de gemeenten in BT West willen meedoen met de pilot. 

Bij de overige gemeenten leven nog veel vragen over Mijnbuur, de mogelijkheden en de pilot 

zelf. 

Dhr. Robben reageert hier op dat qua financiën het vergelijkbaar is met Burgernet.  

Een evaluatie is er inderdaad niet geweest, maar dat ligt in het feit dat de deelname in Rijssen 

beperkt was en dat een evaluatie dan geen goed beeld oplevert. Vandaar nu ook de bedoeling 

om van experiment naar pilot te gaan. 

Er is een zeker mate van kwetsbaarheid. De kern is om nu te coördineren op 1 applicatie. De 

politie is altijd enthousiast geweest en de politie zal blijven meedoen en volledige 

ondersteuning bieden zegt dhr. Ouald Chaib. Het is een kans om mee te doen. 

Dhr. Robben sluit af met het gegeven dan het een potpourri blijft als er niet gezamenlijk 

wordt gekozen voor deze pilot. En dan wordt het succes ook weer groter. 

De voorzitter sluit de discussie. 

F Rondvraag + Sluiting 

Mevr. Haverkamp vraagt de politie naar de mogelijkheid de beslissing van destijds om afgifte 

van jachtaktes regionaal (bureau Enschede) te regelen te heroverwegen en dichterbij te 

beleggen. Binnen BT of liefst in de gemeente zelf. 

Dhr. Ouald Chaib reageert hier op dat inderdaad wordt gekeken naar het lokaal organiseren 

van afgifte. 

Dhr. Gerritsen vraagt aandacht voor de problemen met inloggen op VNet. Dit is al eerder 

aangekaart. Dhr. Meuleman wil hier een volgende vergadering op terugkomen. 

 

Na deze vragen sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 
 
 


